
Referat Bestyrelsesmøde FKR 14. apr. 2025 kl 19

Til stede: Line, Maj-britt, Lene, Nina, Jessica & Kamilla

1) Konstituering af bestyrelsen

2) Kommende stævner

3) General forsamling

4) Distrikt 5 møde

5) Repræsentantskabs møde DRF

6) Økonomi

7) Eventuelt

1. Konstituering af bestyrelse

Formand: Line Cramer

Kasserer: Lene Olsen

Næstformand: Maj-Britt Pedersen

Bestyrelsesmedlem: Nina Koch Rasmussen

Sponsor udvalget består nu kun af Maj-Britt idet Fie er gået ud efter mange års træk.

2. Økonomi – Regnskab gennemgået. Tjent fint på stævner og Bixen. Det blev vendt, hvorvidt vi skal 
acceptere MP betalinger til kontingent, og aftalt at det kan tilbydes som alternativ hvor konto 
overførsel er bøvlet for enkelte. 

3. Kommende aktiviteter

Vi har spring stævne d. 20. april. Vi skal til hvert springstævne spørge om det er ok at sætte spring
op aftenen før. Det har vi fået ok til denne gang.

Vi har ikke fået ok til at sætte spring op på udendørs banen denne gang, idet banen ikke er ok til 
det. Vi mangler stadig hjælpere, så skal have annonceret lidt mere. Lukkevagt: Line og Maj-Britt.

Dressur D stævne d. 5. juli. 

Vi vil fortsat have sat skilt op med max 1 hjælper pr ekvipage for at øge sikkerheden for alle. 

Vi overvejer et kæpheste stævne engang til sommer. Nærmere planlægning til næste møde.

Vi skal have planlagt et Rid-for-Dommer arrangement og evt. et Spring kursus dag til efteråret. 
Maj-Britt undersøger mulige dommere til dressur og Line tjekker med Dennis Steffenaur.



Vi vil også forsøge at planlægge en dag hvor vi tager til Kettinge grusgraven.

4. Distrikt 5 møde d. 26. marts

Line, Marie- Louise og Fie deltog til mødet. Der er mange ændringer og flere peger i retning af 
øget hestevelfærd. Dressur udvalget havde forberedt et skriv med flere emner som udfordrer 
klubben ved afholdelse af stævner. Det blev vel modtaget, om end der måske ikke er så meget 
der kan gøres.

5. Repræsentantskabs møde DRF d. 12. april – Line og Maj-Brittt deltog. Økonomien ved DRF ikke 
så god, så udsigt til højere omkostninger for klubberne. Godt indtryk af den nye bestyrelse.

Spændende indlæg fra mødet omkring frivillige. Forbundet tilbyder en konsulent som kan 
kommer ud i klubben og hjælpe med at skabe overblik over hvilke opgaver vores frivillige kan 
hjælpe med. Det synes vi er en god ide og vil gå videre med det.

6. Eventuelt: 

Vi skal have reklameret lidt for vores nye klub veste. Vi har fået lavet 10 sorte veste med FKR logo 
på ryggen som vi sælger til kr 400.

Næste møde d. 13. maj kl 19 hos Line.


